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PROTOKÓŁ Nr XVI/2024 

sesji Rady Seniorów Gminy Wasilków, która odbyła 20 marca 2024 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie 

 

Czas trwania posiedzenia: 10:00 – 13:20  

 

Posiedzeniu przewodniczyła Anna Biegańska – Przewodnicząca Rady Seniorów Gminy 

Wasilków.  

 

W posiedzeniu uczestniczyło 7 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 

do protokołu.  

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

Burmistrz Adrian Łuckiewicz, 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz,  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki, 

Kierownik MOPS Anna Trochim-Sidorowicz, 

Architekt Beata Grzegorczyk-Andrejczuk. 

 

Ad 1,2 

Przewodnicząca Rady Seniorów Gminy Wasilków Anna Biegańska powitała obecnych i 

otworzyła obrady XVI sesji Rady Seniorów Gminy Wasilków.  

 

Ad 3  

Przewodnicząca Rady sprawdziła kworum na podstawie listy obecności i stwierdziła, że obrady 

są prawomocne – w sesji uczestniczy 7 Radnych.  

 

Ad 4 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad sesji.  

2. Powitanie gości.  

3. Sprawdzenie kworum.  

4. Przedstawienie porządku obrad.  

5. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  

6. Organizacja Wasilkowskiego Centrum Aktywności Seniora.  

7. Sprawozdanie z działalności Podlaskiej Delegatury Obywatelskiego Parlamentu Seniorów.  

8. Sprawy różne.  

9. Zamkniecie obrad sesji.  

 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad.  

 

Ad 4  

Przewodnicząca Rady Seniorów Gminy Wasilków Anna Biegańska poddała pod głosowanie 

jawne przyjęcie Protokołu XV sesji Rady Seniorów Gminy Wasilków z 21 lutego 2024 r.  
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W głosowaniu udział wzięło 7 Radnych.  

Wyniki głosowania:  

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0.  

 

Protokół został przyjęty.  

 

Ad 6  

Przewodnicząca Rady przeszła do punktu 6 porządku obrad – Organizacja Wasilkowskiego 

Centrum Aktywności Seniora – Dyskusja.  

 

Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Panią Burmistrz, która w swoim 

wystąpieniu przedstawiła stan prac w Wasilkowskim Centrum Seniora. Poinformowała o 

przeprowadzonych, wymaganych odbiorach końcowych obiektu przez poszczególne instytucje. 

Zaproponowała dzień 03 kwietnia br. na uroczystą Sesję Rady Seniorów, podczas której 

radnym zaprezentowany zostałby obiekt. Co do daty oficjalnego oddania do użytku Centrum, 

należy się zastanowić. Propozycja została zaakceptowana przez wszystkich obecnych na sesji 

radnych. 

 

 Następnie głos zabrała Pani architekt. Poinformowała obecnych o zakończonym etapie 

prac tj. zakończony został etap pierwszy budowy polegający na odbudowie – renowacji 

istniejącego budynku oraz budowie od podstaw łącznika wraz z klatką schodową, windą i 

węzłem sanitarnym. W piwnicy pod klatką schodową zlokalizowano pomieszczenia 

techniczne. W drugim etapie inwestycyjnym przewidziana jest budowa dużej Sali 

widowiskowej. Jest to etap możliwy do realizacji po zapewnieniu – pozyskaniu na ten cel 

niezbędnych środków finansowych. 

 

 W toku dyskusji, Przewodnicząca RS przedstawiła 11 pytań, które przekazali jej 

uczestnicy „zajęć” odbywających się w Sali przy ul. Dwornej, a dotyczących funkcjonowania 

powstającego Centrum. Na pytania na bieżąco odpowiedzi udzielali obecni na sesji goście. 

Pytania dotyczyły między innymi: 

- możliwości uczestnictwa osób bez niepełnosprawności w przyszłych zajęciach – TAK, 

- kiedy nastąpi realizacja II-go etapu inwestycji – po zapewnieniu środków, 

- czy będą utrzymane obecne grupy ćwiczebne – TAK, jest taka możliwość po faktycznej 

ocenia obiektu, 

- czy z „Puszczy Knyszyńskiej” można pozyskać środki na zagospodarowanie terenu – jeszcze 

będzie rozbudowa – II-ga część, więc jest jeszcze za wcześnie na takie działania, 

- czy są środki na działalność Dziennego Domu Pobytu i czy są zainteresowani – 

zainteresowanie jest duże, z ilości chętnych nie wszyscy będą mogli być zakwalifikowani, 

należy zastanowić się nad podziałem zainteresowanych na grupy, 

- komu będzie podlegało Centrum – MOPS-owi jako oddzielny podmiot organizacyjny, 

- jakie będą godziny otwarcia – wg potrzeb, jeszcze nie ma ustalonych sztywnych godzin, 

- czy osoby już zintegrowane w projekcie, które spotykają się poza projektem, będą miały 

łatwiejszy dostęp – nie będzie to tak sformalizowane jak w projekcie, nie będzie takiej 

„sztywności”, 

- co z osobami nie zakwalifikowanymi do projektów – tutaj jest otwartość, 
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- Uniwersytet III-go wieku – czy będzie dostęp dla tej grupy emerytów (są dokumenty do 

przechowywania) – temat do omówienia ze sprawującym pieczę nad budynkiem, 

- kto będzie zatrudniony, jakie zajęcia, rodzaj – zajęcia takie jak w MOAK-u adresowane do 

seniorów, od nowego roku oferta będzie bogatsza – uzależniona od zainteresowania, nie będzie 

miało znaczenia posiadanie grupy niepełnosprawności. 

 

  Przewodnicząca przekazała informację na temat funkcjonowania Centrum Seniora w 

Augustowie. Tutaj Centrum podlega bezpośrednio pod UM, na etacie znajduje się administrator 

oraz pracownik gospodarczy. W Centrum prowadzone są min. zajęcia rehabilitacyjne, znajduje 

się tu również sala do ćwiczeń. 

 

Ad 7   

Informacje z posiedzenia Podlaskiej Delegatury Obywatelskiego Parlamentu Seniorów 

przekazana przez Przewodniczącą RS Annę Biegańską: 

- konieczne są dążenia do ustawowego uregulowania dot. Rad Seniorów w zakresie udzielenia 

im większych uprawnień – nie tylko doradczych, 

- umożliwienie RS pozyskiwania środków finansowych z chwilą ich powołania (przykład – 

Rady Młodzieżowe), 

- RS powinny żądać od „powiatów” tworzenia centrów opieki geriatrycznej, taki zapis 

ustawowy został na powiaty nałożony. 

 

Ad 8 

Przewodnicząca RS poinformowała o wizycie u wicewojewody. Pan Wojewoda obiecał 

współpracę w zakresie organizacji przez regionalną TVP audycji dla seniorów. W sprawach 

finansowych wskazał jako bardziej kompetentnego Marszałka Województwa.  

 Kolejne sprawy omawiane jako „różne” dotyczyły rewizyty RS gm. Supraśl. Należy 

przygotować plan pobytu – wizyty. Radni w dalszej kolejności postanowili odrzucić propozycje 

RS gm. Supraśl w zakresie podjęcia zadania ekologicznego i organizacji wspólnych imprez.  

 Przewodnicząca przypomniała o dyżurach radnych oraz poinformowała o terminie 

kolejnej sesji RS, która odbędzie się 17 kwietnia o godzi 10.00. 

 

Ad 9   

 Po wyczerpaniu porządku, Przewodnicząca zamknęła obrady XVI sesji RS gm. 

Wasilków. 

 

 

   

 Protokołował                                                                                    Przewodnicząca  

 

 

       Jerzy Kędzierewicz                                                                                Anna Biegańska           


